
Protokół Nr XI/15

z  XI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach,  która  odbyła  się  w  dniu
18  maja  2015r.  w  sali  nr  4  Urzędu  Miejskiego  w  Pabianicach
ul. Zamkowa 16

Stan Radnych – 22
Obecnych - 20

Ad.1. 
Przewodniczący Rady Andrzej  Żeligowski  otworzył  o  godz.  11.00 XI  sesję
Rady  Miejskiej  w  Pabianicach.  Powitał  Radnych,  Prezydenta  z  jego
najbliższymi współpracownikami oraz pozostałych zaproszonych gości. 

Ad.2
Przewodniczący Rady Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  wszyscy radni
otrzymali zmieniony porządek obrad.(Zał.nr 1) 
Zapytał,  czy do zaproponowanego porządku obrad są uwagi  –  nie ma –
uważa porządek obrad za przyjęty.
Poprosił  o  wskazanie  projektów  uchwał,  które  będą  przyjmowane
w głosowaniu imiennym.

Radny Krzysztof Rąkowski zaproponował głosowanie imienne w pkt.21 i 22
porządku obrad sesji Rady Miejskiej.

Rada przyjęła porządek obrad wraz ze wskazanymi uchwałami, które będą
przeprowadzone w głosowaniu imiennym.

Ad.3. 
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że   protokoły
 Nr IX/14 z dnia 15.04.2015r. i Nr X/15 z dnia 23.04.2015r. zostały wyłożone
w  Biurze  Rady  Miejskiej  do  wglądu  w  ustawowym  terminie.  Do  treści
protokołów nie zgłoszono uwag, wobec tego uważa protokoły za przyjęte.

Ad.4.
dot.  Powołania Komisji Uchwał i Wniosków.
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski zaproponował do Komisji Uchwał
i  Wniosków  radnych: Panią  Bożennę  Kozłowską,  Panią  Zofię  Kriger-
Kozłowską i Panią Joannę Kupś. Radni wyrazili zgodę.

Głosowanie:  za  przyjęciem  ww.  składu  –   za  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0 . Ww. skład Komisji został przyjęty jednogłośnie.
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Ad.5.
Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz przedstawił informację dot. wydanych
zarządzeń,  przygotowanych  projektów  uchwał,  ważniejszych  decyzji  oraz
spotkań za okres od dnia 27 kwietnia 2015r.(Zał.nr 2)
Udzielana  jest  co  tygodniowa  informacja  o  planie  kontroli  fotoradarowych
prowadzonych w okolicach szkół i przedszkoli.
Rozpoczęte zostały prace dot. przywrócenia zdolności retencyjnej zbiorników
wodnych na terenie MOSiR. Osuszony został zalew na Lewitynie i wyłoniono
ryby, które zabrała firma zarybiająca co roku nasze stawy.
Rozpoczęta  została  procedura  w  zakresie  remontów  chodników  i  jezdni,
wyznaczonych zostało 5 chodników i 5 nawierzchni.
Wystąpili  do  PKP  Intercity  z  wnioskiem  o  możliwość  sprzedaży  biletów
w kasie PKP w Pabianicach
Uroczyste otwarcie Parku Słowackiego odbyło się w dniu 16 maja br.
Powtórzony zostanie konkurs na Komendanta Straży Miejskiej.
Urząd Miejski w Pabianicach w dniu 21 maja 2015r. w godz. 15:00 - 18.00,
zaprasza mieszkańców Pabianic, do uczestnictwa w akcji promującej Punkt
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych - pod hasłem "segregujesz - nie
marnujesz i upominki otrzymujesz". 
Odbyła  się  ostatnia  rozprawa  przed  WSA  w  sprawie  projektu
komunikacyjnego.  Skarga  Miasta  Pabianic  na  decyzję  Marszałka
Województwa  Łódzkiego  została  oddalona.  Poprosili  o  uzasadnienie  na
piśmie w celu dalszego procedowania sprawy.
W dniu 20.06.br. rozpoczną się zajęcia weekendowe na sportowo.
Trwają prace nad przystąpieniem do projektu wzorcowy program rewitalizacji.
Wszystkie  wydziały  pracują  nad  tym,  aby  w  tym  konkursie  wystartować.
Kwota do pozyskania - od 100 tys. zł do 500 mln zł na przygotowanie samej
koncepcji i dokumentacji.
Konsultacje  dot.  projektu  zarządzenia  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu
budżetu  obywatelskiego  dla  Miasta  Pabianic  na  2016  rok  odbędą  się  w
okresie od 26 maja do 8 czerwca 2015 roku
Podziękował  wszystkim za  udział  w  konkursie  Plac  Zabaw Nivea,  przede
wszystkim p.Katarzynie Miękinie.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  powiedział,  że  z  przepisów
szczegółowych  wynika,  iż  jest  formalny  obowiązek  przedstawienia  oceny
zasobów pomocy społecznej na rok 2014 dla miasta Pabianic. (Zał.  nr 3),
Materiał ten otrzymali wszyscy Radni i został omówiony na Komisji Zdrowia,
Polityki  Społecznej,  Bezpieczeństw  i  Promocji  Miasta.  Zapytał,  czy  są
pytania.

Nie ma pytań.
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Ad.6.
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  zgodnie
z Regulaminem Rady Miejskiej  w Pabianicach wnioski  i  interpelacje  radni
zgłaszają na piśmie, a zapytania wnoszone są ustnie.

Radna Grażyna Wójcik  złożyła  interpelację  w sprawie naprawy drogi  przy
Lasku Miejskim. (Zał.nr 4)

Radna Joanna Kupś złożyła interpelację w sprawie naprawy nawierzchni ulicy
Moniuszki od nr72 do nr 82. (Zał.nr 5)

Radna Monika Cieśla złożyła wniosek w sprawie zakupu stojaków na rowery
pod pabianickie szkoły. (Zał.nr 6)

Radny Jarosław Lesman zapytał,  czy  będzie  dokonywana  wycinka  gałęzi
wzdłuż ul. 15 PP Wilków. 

Radny  Piotr  Różycki  w  związku  z  rewitalizacją  Lewityna,  zaproponował
zamontowanie routera wi-fi na MOSiR.

Radny Krzysztof Rąkowski zapytał, czy udało się załatwić temat odpłatności
rodziców za pobyt z chorym dzieckiem na Oddziałach w naszym Szpitalu.

Radna  Grażyna  Wójcik  podziękowała  Komisji  Gospodarki  Komunalnej
i  Inwentaryzacji  Prezydentowi  za  dokończenie  wymiany  chodnika  przy
ul. Pułaskiego. 

Ad.7.
Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 1 –
dot. kwoty 12.600 zł.(Zał.nr 7)  W dniu 21.10.2014r. do Prezydenta Miasta
Pabianic wpłynęło podanie z prośbą o odbudowanie mostu przejazdowego do
pola  ornego  przy  ul.  Karniszewickiej  35,  który  miał  być  rozebrany  przez
służby miejskie parę lat wcześniej, bez porozumienia z właścicielem gruntu.
Wg  oświadczenia  właściciela  gruntu  ornego  rozebrany  most  przejazdowy
pozbawił użytkownika dojazdu do nieruchomości i użytkowanie pola ornego.
Przebudowa  przepustu  odbudowującego  most  przejazdowy  wyceniona
została przez Zarząd Dróg i Zieleni  Miejskiej  na kwotę 6 503,85zł.  Zespół
Inżyniera  Miasta  z  uwagi  na  stosowanie  planu  oszczędnościowego  nie
posiada środków budżetowych, które umożliwiłyby wykonanie tego zadania.
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Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Gospodarki
Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XI/110/15 została podjęta. (Zał.nr 8)

Ad.8.
Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr
2 – dot. kwoty 3.866,13 zł. (Zał.nr 9) Powyższe zmiany budżetu na 2015 rok
związane są z podpisaniem dnia 30.03.2015 roku Porozumienia nr 8/2015 w
sprawie organizacji Prac Społecznie Użytecznych w okresie od 01.04.2015r.
do  30.06.2015r.,  stanowiących  wkład  własny  do  realizacji  projektu
„Drogowskaz  –  Przemiana”  w  wysokości  3.866,13  zł  oraz  uzupełnieniem
wkładu własnego do ww. Porozumienia w kwocie 3.977,50 zł. 

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Zdrowia,  Polityki
Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodniczący  Komisji  Jarosław  Lesman  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XI/111/15 została podjęta. (Zał.nr 10)
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Ad.9.
Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr
3 – dot. kwoty 5.932 zł.(Zał.nr 11) Zwiększenie planu dochodów i wydatków
Przedszkola Miejskiego nr  4 o kwotę 3 000 zł  związane jest  z  odpłatnym
wynajęciem pomieszczenia przez przedszkole dla firmy na okres realizacji
projektu  współfinansowanego  ze  środków EFS  pad  nazwą  „Doskonalenie
kompetencji  nauczycieli  kluczem  do  sukcesów  uczniów  powiatu
pabianickiego”. Pozyskane środki zostaną wydatkowane na zakup materiałów
i wyposażenia w §4210.  

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Oświaty,  Kultury
i Sportu.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodnicząca Komisji  Katarzyna Miękina przedstawiła  pozytywną opinię
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XI/112/15 została podjęta. (Zał.nr 12)

Ad.10.
Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 4 –
dot. kwoty 19.700 zł.(Zał.nr 13)  Utworzona w planie wydatków dotacja dla
Gminy Łask zostanie przeznaczona na zwrot wydatków ponoszonych przez
Gminę  Łask  związanych  z  dotowaniem  niepublicznego  punktu
przedszkolnego,  którego  uczniem  jest  dziecko  zamieszkałe  w  Mieście
Pabianice. Zwiększenie dotacji dla Miasta Łodzi związane jest ze wzrostem
liczby dzieci zamieszkałych w Pabianicach i uczęszczających do publicznych
i niepublicznych przedszkoli w Łodzi. Zgodnie z ustawą o systemie oświaty,
jeżeli  do  przedszkola  niepublicznego  uczęszcza  uczeń  niebędący
mieszkańcem gminy dotującej to przedszkole, gmina której mieszkańcem jest
uczeń pokrywa koszty dotacji, a w przypadku przedszkoli publicznych, koszty
wychowania przedszkolnego.
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Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Oświaty,  Kultury
i Sportu.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodnicząca Komisji  Katarzyna Miękina przedstawiła  pozytywną opinię
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XI/113/15 została podjęta. (Zał.nr 14)

Ad.11.
Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr
5 – dot. kwoty 575.400 zł.(Zał.nr 15) Powyższych zmian budżetu na 2015
rok dokonano w związku z podpisaniem aneksu nr 6 z dnia 07.04.2015r. Do
umowy nr 1/09 z dnia 08.07.2009r. dotyczącej dofinansowania ze środków
PFRON  kosztów  działalności  WTZ  prowadzonych  przez  MCPS  w
Pabianicach  oraz  umowy  nr  2/2015  z  07.04.2015r.  dotyczącej
dofinansowania działalności WTZ przez Powiat Pabianicki.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Zdrowia,  Polityki
Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodniczący  Komisji  Jarosław  Lesman  przedstawiła  pozytywną  opinię
Komisji Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XI/114/15 została podjęta. (Zał.nr 16)
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Ad.12.
Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 6 –
dot.  kwoty  160.000  zł.(Zał.nr  17)  Plan  Gospodarki  Niskoemisyjnej  jest
kompleksowym dokumentem strategicznym wyznaczającym kierunki działań
inwestycyjnych i nieinwestycyjnych pod kątem ograniczenia emisji w takich
sektorach gospodarki komunalnej jak:  -  transport publiczny,  -  budownictwo
publiczne  i  gospodarka  przestrzenna,  -  oświetlenie  uliczne,  -
termomodernizacja budynków, - zaopatrzenie w ciepło i energię i produkcja
energii,  -  gospodarka  odpadami.  Posiadanie  planu  jest  warunkiem
koniecznym  uzyskania  dofinansowania  dla  późniejszych  działań
inwestycyjnych w tej dziedzinie. Plany gospodarki niskoemisyjnej mają m.in.
przyczynić  się  do  osiągnięcia  celów  określonych  w  pakiecie  klimatyczno-
energetycznym  do  roku  2020,  tj.:  redukcji  emisji  gazów  cieplarnianych,
zwiększenia  udziału  energii  pochodzącej  z  źródeł  odnawialnych,  redukcji
zużycia  energii  finalnej,  co  ma zostać  zrealizowane  poprzez  podniesienie
efektywności  energetycznej,  a  także  do  poprawy  jakości  powietrza  na
obszarach,  na  których  odnotowano  przekroczenia  jakości  poziomów
dopuszczalnych stężeń w powietrzu i realizowane są programy (naprawcze)
ochrony  powietrza  (POP)  oraz  plany  działań  krótkoterminowych  (PDK).
Zaplanowanie w budżecie bieżącego roku środków w wysokości 160 000 zł
pozwoli  na  uruchomienie  procedury  przetargowej  na  opracowanie  planu.
Jednocześnie  będziemy  podejmować  działania  w  kierunku  uzyskania
dofinansowania  ze  środków Narodowego,  bądź  Wojewódzkiego  Funduszu
Ochrony Środowiska.  W przypadku  pozyskania  dofinansowania  nadwyżka
środków własnych zostanie oddana do dyspozycji Skarbnika Miasta.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Gospodarki
Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodniczący Komisji Krzysztof Rąkowski przedstawiła pozytywną opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XI/115/15 została podjęta. (Zał.nr 18)
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Ad.13.
Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Miejskiej
Pabianice na lata 2015-2021-proj. Nr 7.(Zał.nr 19) Aktualizacja WPF na lata
2015-2021 stanowi  obowiązek  ustawowy,  a  przygotowany projekt  uchwały
jest konsekwencją wydanych Zarządzeń oraz złożonych projektów Uchwał na
sesję w m-cu maju. Szczegółowe wyjaśnienie zmian obrazuje załącznik nr 3 -
„Objaśnienia przyjętych wartości do WPF Gminy Miejskiej Pabianice”.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Budżetu i Finansów. 

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XI/116/15 została podjęta. (Zał.nr 20)

Ad.14.
Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz  omówił projekt uchwały w sprawie
wyrażenia  woli  przystąpienia  do  opracowania  i  wdrożenia  Planu
Gospodarki  Niskoemisyjnej  dla  miasta  Pabianice.(Zał.nr  21)  Plan
gospodarki  niskoemisyjnej  jest  dokumentem strategicznym,  sporządzanym
przez m.in. jednostki samorządu terytorialnego, który wyznacza kierunki dla
gmin  na  lata  2014-2020,  w  zakresie  działań  inwestycyjnych
i nieinwestycyjnych w takich obszarach jak: transport publiczny i  prywatny,
budownictwo  publiczne,  gospodarka  przestrzenna,  gospodarka  odpadami,
zaopatrzenie  w  ciepło  i  energię.  Dokument  ten  wyznacza  konkretne  cele
w zakresie redukcji emisji  gazów cieplarnianych, podniesienia efektywności
energetycznej oraz zwiększenia wykorzystania odnawialnych źródeł energii.
Istotą  planu  jest  zapewnienie  korzyści  ekonomicznych,  środowiskowych
i  społecznych,  zgodnie  z  zasadą  zrównoważonego  rozwoju,  płynących
z  działań  zmniejszających  emisję  gazów cieplarnianych,  osiąganych  m.in.
poprzez wdrożenie nowych technologii i wzrost innowacyjności, zmniejszenie
energochłonności  a  w  konsekwencji  sprzyjających  wzrostowi
konkurencyjności  gospodarki.  Potrzeba  sporządzenia  i  realizacji  Planu
gospodarki  niskoemisyjnej  wynika  ze  zobowiązań,  określonych
w  ratyfikowanym  przez  Polskę  Protokole  z  Kioto  oraz  w  pakiecie
klimatycznoenergetycznym, przyjętym przez Komisję Europejską w grudniu
2008 roku. Obowiązki  te obejmują w szczególności  redukcję emisji  gazów
cieplarnianych,  redukcję  zużycia  energii,  a  także  wzrost  udziału  zużycia
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energii z odnawialnych źródeł. Dodatkowo potrzeba opracowania i realizacji
Planu  gospodarki  niskoemisyjnej  jest  zgodna z  polityką  Polski  i  wynika  z
Założeń  Narodowego  Programu  Rozwoju  Gospodarki  Niskoemisyjnej,
przyjętych przez Radę Ministrów 16 sierpnia 2011 roku. W związku z faktem,
iż  gospodarka  niskoemisyjna  jest  jednym  z  kluczowych  programówUnii
Europejskiej i znacząca część funduszu dla samorządów w latach 2014-2020
będzie skierowana na realizacje  tego celu,  koniecznym będzie posiadanie
Planu gospodarki niskoemisyjnej przy ubieganiu się o dofinansowanie.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XI/117/15 została podjęta. (Zał.nr 22)

Ad.15.
Naczelnik  Renata  Sielczak  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego  dla  terenu  MZK  położonego  przy  ul.  Lutomierskiej.
(Zał.nr  23)  Prezydent  Miasta  Pabianic  po  analizie  istniejącego
i  projektowanego  układu  komunikacyjnego  obszaru  objętego  uchwałą  nr
VI/39/15 z dnia 29 stycznia 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  części  miasta
Pabianice  położonej  w  rejonie  ulicy  Lutomierskiej stwierdza  konieczność
zmiany granic i podział pierwotnego obszaru na części o różnych sposobach
zagospodarowania  i  zadaniach  planistycznych  a w konsekwencji  podjęcie
nowych  uchwał  o przystąpieniu  do  planów  dla  poszczególnych  terenów.
Przyjęcie  nowych  uchwał  dla  wyodrębnionych  terenów  pozwoli  na:
sprawniejsze  prowadzenie  procedury,  usprawnienie  prac  nad  planem  w
związku  z  wyodrębnieniem  jednolitych  funkcjonalnie  terenów,  realizację
zapisów  studium  w  zakresie  wprowadzenia  funkcji  przemysłowej  (w  tym
przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać na środowisko),  precyzyjne
zapisy  i  szczegółowość  uwzględniającą  różną  głębokość  przekształceń
obszaru  objętego  poprzednim  przystąpieniem.  Przedmiotowa  uchwała
obejmie teren o powierzchni ok. 3,4 ha, obejmujący nieruchomości o nr ew.
27/6, 27/7, 27/8, 27/9, 27/10, 27/11, 27/12, 27/13, 27/14, 27/15, 61/3, 61/4,
61/5,  61/6,  61/7,  72/1,  72/2,  72/3,  249/1,  249/2,  249/3,  249/4 położone w
obrębie  P- 3,będące  w użytkowaniu  wieczystym  Miejskiego  Zakładu
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Komunikacyjnego  w Pabianicach.  Obecnie  teren  ten  objęty  jest
obowiązującym  miejscowym  planem  zagospodarowania  przestrzennego
Miasta Pabianic w granicach administracyjnych Gminy Miejskiej  Pabianice
zatwierdzonym uchwałą Rady Miejskiej w Pabianicach nr LXVII/561/06 z dnia
29.06.2006r. Biorąc pod uwagę powyższe fakty, zgodnie z art. 14 ust. 4 w/w.
ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, Prezydent Miasta
Pabianic  przedstawia  Radzie  Miejskiej  w Pabianicach  projekt  uchwały  o
przystąpieniu  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  „MZK”.  Projekt  planu  opracowany  będzie  przez  Wydział
Urbanistyki w ramach zadań własnych.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XI/118/15 została podjęta. (Zał.nr 24)

Ad.16.
Naczelnik  Renata  Sielczak  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla terenów przemysłowych położonych w Pabianicach
na wschód od ulicy Lutomierskiej. (Zał.nr 25) Prezydent Miasta Pabianic
po ponownym  przeanalizowaniu  wniosków  złożonych  do obowiązujących
miejscowych  planów zagospodarowania  przestrzennego,  dokonaniu  oceny
aktualności  zapisów w nich  zawartych  oraz  analizie  wniosków i  uwag  do
studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego,
proponuje  podział  pierwotnego  obszaru  (objętego  uchyloną  uchwałą  nr
VI/39/15 z dnia 29 stycznia 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  części  miasta
Pabianice  położonej  w  rejonie  ulicy  Lutomierskiej)  na  części  o  różnych
sposobach zagospodarowania i zadaniach planistycznych a w konsekwencji
podjęcie  nowych  uchwał  o przystąpieniu  do  planów  dla  poszczególnych
terenów.  Przyjęcie nowych uchwał dla wyodrębnionych terenów pozwoli na:
sprawniejsze  prowadzenie  procedury,  usprawnienie  prac  nad  planem  w
związku  z  wyodrębnieniem  jednolitych  funkcjonalnie  terenów,  realizację
zapisów  studium  w  zakresie  wprowadzenia  funkcji  przemysłowej  (w  tym
przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać na środowisko),  precyzyjne
zapisy  i  szczegółowość  uwzględniającą  różną  głębokość  przekształceń
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obszaru  objętego  poprzednim  przystąpieniem,  dostosowanie  układu
komunikacyjnego do potrzeb przekształcającego się obszaru.  Przedmiotowa
uchwała obejmie teren o powierzchni ok. 22 ha, położony między: granicą
Gminy  Miejskiej  Pabianice  od  północy,  terenami  kolejowymi  od  wschodu,
północną  linią  rozgraniczającą  projektowanej  (w  obecnie  obowiązującym
miejscowym  planie  zagospodarowania  przestrzennego)  ulicy  Batalionów
Chłopskich od południa i zachodnimi granicami działek 4-1/1, 4-1/2, 4-1/4, 4-
1/6 od zachodu. Obecnie teren ten  objęty  jest obowiązującym  miejscowym
planem  zagospodarowania  przestrzennego  Miasta  Pabianic  w granicach
administracyjnych Gminy Miejskiej Pabianice zatwierdzonym uchwałą Rady
Miejskiej  w Pabianicach  nr  LXVII/561/06  z dnia  29.06.2006r.  Biorąc  pod
uwagę powyższe fakty, zgodnie z art. 14 ust. 4 w/w. ustawy o planowaniu
i zagospodarowaniu przestrzennym, Prezydent Miasta Pabianic przedstawia
Radzie  Miejskiej  w Pabianicach  projekt  uchwały  o  przystąpieniu  do
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
„Lutomierska  –  Wschód”.  Projekt  planu opracowany będzie  przez Wydział
Urbanistyki w ramach zadań własnych.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XI/119/15 została podjęta. (Zał.nr 26)

Ad.17.
Naczelnik  Renata  Sielczak  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla terenów przemysłowych położonych w Pabianicach
na zachód od ulicy Lutomierskiej. (Zał.nr 27) Prezydent Miasta Pabianic po
ponownym  przeanalizowaniu  wniosków  złożonych  do obowiązujących
miejscowych  planów zagospodarowania  przestrzennego,  dokonaniu  oceny
aktualności  zapisów w nich  zawartych  oraz  analizie  wniosków i  uwag  do
studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego,
proponuje  podział  pierwotnego  obszaru  (objętego  uchyloną  uchwałą  nr
VI/39/15 z dnia 29 stycznia 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  części  miasta
Pabianice  położonej  w  rejonie  ulicy  Lutomierskiej)  na  części  o  różnych
sposobach zagospodarowania i zadaniach planistycznych a w konsekwencji
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podjęcie  nowych  uchwał  o przystąpieniu  do  planów  dla  poszczególnych
terenów.  Przyjęcie nowych uchwał dla wyodrębnionych terenów pozwoli na:
sprawniejsze  prowadzenie  procedury,  usprawnienie  prac  nad  planem  w
związku  z  wyodrębnieniem  jednolitych  funkcjonalnie  terenów,  realizację
zapisów  studium  w  zakresie  wprowadzenia  funkcji  przemysłowej  (w  tym
przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać na środowisko),  precyzyjne
zapisy  i  szczegółowość  uwzględniającą  różną  głębokość  przekształceń
obszaru  objętego  poprzednim  przystąpieniem,  dostosowanie  układu
komunikacyjnego do potrzeb przekształcającego się obszaru.  Przedmiotowa
uchwała obejmie teren o powierzchni ok. 76 ha, położony między: granicą
Gminy Miejskiej Pabianice od północy, zachodnimi granicami działek 4-1/1, 4-
1/2,  4 - 1/4,  4-1/6  od  wschodu,  południową  linią  rozgraniczającą
projektowanej  (w  obecnie  obowiązującym  miejscowym  planie
zagospodarowania przestrzennego) ulicy Batalionów Chłopskich od południa
i  zachodnimi  granicami  działek  3-1,  3-28,  3-26/3,  3-60/1,  3-77,  3-78
od zachodu.  Obecnie  teren  ten  objęty  jest obowiązującym  miejscowym
planem  zagospodarowania  przestrzennego  Miasta  Pabianic  w granicach
administracyjnych Gminy Miejskiej Pabianice zatwierdzonym uchwałą Rady
Miejskiej  w Pabianicach  nr  LXVII/561/06  z dnia  29.06.2006r.  Biorąc  pod
uwagę powyższe fakty, zgodnie z art. 14 ust. 4 w/w. ustawy o planowaniu
i zagospodarowaniu przestrzennym, Prezydent Miasta Pabianic przedstawia
Radzie  Miejskiej  w Pabianicach  projekt  uchwały  o  przystąpieniu  do
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
„Lutomierska  –  Zachód”.  Projekt  planu  opracowany będzie  przez  Wydział
Urbanistyki w ramach zadań własnych.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XI/120/15 została podjęta. (Zał.nr 28)

Ad.18.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  omówił  projekt  uchwały
zmieniającej uchwałę Nr VI/46/15 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 29
stycznia 2015 roku zmieniającej uchwałę Nr XLII/525/13 Rady Miejskiej w
Pabianicach  z  dnia  8  lipca  2013  roku  w  sprawie  określenia  rodzaju
dodatkowych usług świadczonych przez Miasto Pabianice w zakresie
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odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i
zagospodarowania  tych  odpadów  oraz  wysokości  cen  za  te  usługi.
(Zał.nr 29) Wychodząc naprzeciw mieszkańcom, którzy nie mają możliwości
dowiezienia  selektywnie  zebranych  odpadów  do  Punktu  Selektywnego
Zbierania  Odpadów Komunalnych  znajdującego się  przy ul.  Warzywnej  6,
proponuje  się  uruchomienie  dodatkowej  usługi  odbioru  tych  odpadów
bezpośrednio z terenu nieruchomości.  Będzie to usługa stałego użyczenia
dodatkowego pojemnika/pojemników na złożoną do miasta deklarację. Cenę
usługi określa załącznik nr 1 do niniejszej uchwały.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XI/121/15 została podjęta. (Zał.nr 30)

Ad.19.
Zastępca  Prezydenta  Maciej  Łuczak  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie
zmiany Uchwały Nr XXII/278/08 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 30
stycznia 2008r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie
pasa drogowego.(Zał.nr 31) Celem likwidowania barier architektonicznych w
naszym mieście Zarząd Dróg i Zieleni Miejskiej w Pabianicach jako zarządca
uprzejmie  prosi  o  zmianę  stawki  dziennej  za  zajęcie  pasa  drogowego
dotyczącej obiektu budowlanego — podjazdu dla osób niepełnosprawnych w
Pabianicach. Dotychczasowa opłata zgodnie z uchwałą nr XXII/278/08 Rady
Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia  30  stycznia  2008r  w  sprawie  ustalenia
wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego zmienionej uchwałą nr
XV/141/11 z dnia  25 sierpnia 2011 r  wynosi  20 groszy dziennie za 1  m2
podjazdu dla osób niepełnosprawnych, a nasza propozycja to symboliczna
opłata  1  grosz  dziennie  za  1m'  powierzchni  podjazdu  dla  osób
niepełnosprawnych (taka stawka obowiązuje również w Warszawie). 

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.
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Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  20,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XI/122/15 została podjęta. (Zał.nr 32)

Radna Bożenna Kozłowska poprosiła o przerwę.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  ogłosił  10  minut  przerwy  w
obradach sesji.

Ad.20.
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  przedstawił  projekt  uchwały
w  sprawie  wyboru  przedstawiciela  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  do
komisji opiniującej wnioski o nagrody i stypendia sportowe.  (Zał.nr 33)
Zgodnie z *6 ust.2 regulaminu przyznawania stypendiów sportowych dla osób
fizycznych osiągających wysokie wyniki  we współzawodnictwie sportowym,
stanowiącego  załącznik  Nr  I  do  uchwały  Nr  VII/64/15  Rady  Miejskiej  w
Pabianicach z dnia  26 lutego 2015 r.  w sprawie stypendiów sportowych i
nagród  sportowych  dla  osób  fizycznych  osiągających  wysokie  wyniki  we
współzawodnictwie  sportowym  oraz  nagród  dla  trenerów  prowadzących
szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki  we współzawodnictwie
sportowym, wnioski o stypendium są rozpatrywane przez komisję powołaną
przez Prezydenta Miasta Pabianie, w której skład wchodzą przedstawiciele
Prezydenta  Miasta  Pabianie,  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  oraz  Rady
Sportu.  Pan Tadeusz Feliksiński  jest  osobą powszechnie znaną w świecie
pabianickiego sportu,  do dziś jest  osobą nie tylko wyczynowo uprawiającą
sport, ale również jest działaczem Pabianickiego Towarzystwa Cyklistów oraz
Przewodniczącym Rady Sportu. Wybór Pana Tadeusza Feliksińskiego jako
osoby  reprezentującej  Radę  Miejską  w  ww.  komisji  daje  gwarancję
merytorycznej  i  sprawiedliwej  oceny  składanych  do  Prezydenta  Miasta
wniosków o przyznanie stypendiów sportowych. 
Zapytał  Pana  Prezydenta,  czy  wyraża  zgodę  na  zwiększenie  ilości
przedstawicieli  Rady  Miejskiej  do  komisji  opiniującej  wnioski  o  nagrody
i stypendia sportowe.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz powiedział, że jest taka możliwość.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poprosił  o  zgłoszenie  innych
kandydatur do ww. komisji

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Hile zgłosił kandydaturę radnego Piotra
Duraja. Radny Piotr Duraj wyraził zgodę.
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Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  zgłosił  autopoprawkę  do
powyższego projektu uchwały polegającą na wyborze dwóch przedstawicieli
Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  do  komisji  opiniującej  wnioski  o  nagrody
i stypendia sportowe w osobach: Piotra Duraja i Tadeusza Feliksińskiego.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę  bez
autopoprawki opiniowała Komisja Oświaty, Kultury i Sportu.

Przewodnicząca  Komisji  Katarzyna  Miękina  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu bez autopoprawki.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  z  autopoprawką  –  19,
przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0.  Uchwała  Nr  XI/123/15  została  podjęta.
(Zał.nr 34)

Ad.21.
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej
w Pabianicach - Pana Sławomira Szczesio.  (Zał.nr 35) W dniu 24 marca
2015 r. do Rady Miejskiej w Pabianicach wpłynęło pismo Adama Kowalskiego
(kierowane  do  wiadomości  Urzędu  Wojewódzkiego,  Starosty  Powiatu
Pabianickiego, Prezydenta Miasta Pabianic oraz lokalnych gazet) informujące
o  fakcie  naruszenia  ustawowego  zakazu  łączenia  mandatu  radnego  z
wykonywaniem określonych funkcji  i  działalności  przez radnego Sławomira
Szczesio  oraz  o  zatajeniu  ww.  informacji  w  oświadczeniu  majątkowym
składanym w związku z objęciem mandatu radnego. Naruszenie przepisu art.
24f ust. I ustawy z dnia 8 marca 1990 r. polegać miało w ocenie nadawcy, na
łączeniu  mandatu  radnego z  funkcją  Prezesa Zarządu oddziału  Polskiego
Towarzystwa  Turystyczno  Krajoznawczego  w  Pabianicach,  które  prowadzi
działalność gospodarczą, z wykorzystaniem mienia gminy-siedziba PTTK w
Pabianicach mieści się w budynku gminnym. Oddział PTTK w Pabianicach
wpisany jest do rejestru przedsiębiorców, a działalność gospodarcza PTTK w
Pabianicach polega na prowadzeniu biura turystycznego. Zgodnie z ww. art.
24f.  1.  radni  nie  mogą  prowadzić  działalności  gospodarczej  na  własny
rachunek  lub  wspólnie  z  innymi  osobami  z  wykorzystaniem  mienia
komunalnego gminy, w której radny uzyskał mandat, a także zarządzać taką
działalnością lub być przedstawicielem czy pełnomocnikiem w prowadzeniu
takiej działalności. Jeżeli radny przed rozpoczęciem wykonywania mandatu
prowadził działalność gospodarczą, o której mowa w ust. 1, jest obowiązany
do  zaprzestania  prowadzenia  tej  działalności  gospodarczej  w  ciągu  3
miesięcy od dnia złożenia ślubowania. Niewypełnienie obowiązku, o którym
mowa w zdaniu pierwszym, stanowi podstawę do stwierdzenia wygaśnięcia
mandatu radnego w trybie art. 383 ustawy z dnia 5 stycznia 2011r. — Kodeks
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Wyborczy. Pomimo faktu, iż ww. pismo nosiło znamiona anonimu (adres do
korespondencji  osoby  fizycznej  w  rzeczywistości  jest  adresem  sklepu
wielobranżowego),  Przewodniczący  Rady  wystąpił  do  zespołu  radców
prawnych o opinię w zakresie dalszej procedury, a także do ww. radnego z
prośbą o udzielenie stosownych wyjaśnień .  W dniu 3 kwietnia 2015 r.  do
Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  wpłynęło  pismo  z  Łódzkiego  Urzędu
Wojewódzkiego  zobowiązujące  Przewodniczącego  Rady  do  złożenia
wyjaśnień w sprawie ww. pisma Pana Adama Kowalskiego, które wpłynęło
również do wiadomości  Wojewody Łódzkiego.  Pismem z dnia 15 kwietnia
2015  r.  Przewodniczący  Rady  przedłożył  Wojewodzie  Łódzkiemu
wyjaśnienia,  załączając  kopie  całej  zgromadzonej  dokumentacji.
Jednocześnie  kopie  całości  dokumentacji  zostały  przekazane  na  ręce
przewodniczących klubów radnych Rady Miejskiej w Pabianicach.  W dniu 5
maja 2015 r. wpłynęło kolejne pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego, z
którego  wynika,  że  przesłanie  wyjaśnień  radnych  i  opinii  prawnych  jest
niewystarczające  do  zakończenia  rozpatrywania  ww.  sprawy.  Zdaniem
organu nadzoru sprawa powinna zostać rozpatrzona decyzją całej Rady. Z
wyjaśnień przedłożonych przez radnego w dniu 31.03.2015 r. wynika, że jako
Prezes Oddziału Pan radny Sławomir Szczesio sprawuje jedynie nadzór nad
działalnością  statutowo-programową,  a  nadzór  nad  działalnością
gospodarczą  pełni  Skarbnik  Oddziału,  co  wynika  z  protokołu  ze  Zjazdu
Sporawozdawczo-wyborczego  oddziału  PTTK z  dnia  22  listopada  2013  r.
Ponadto  z  tytułu  pełnienia  funkcji  Prezesa  Oddziału  radny  nie  otrzymuje
żadnych dochodów, z tego też powodu informacja o pełnieniu ww. funkcji nie
znalazła się w oświadczeniu majątkowym składanym na początek kadencji.
Ponadto Oddział  PTTK w Pabianicach wynajmuje lokal  stanowiący mienie
komunalne  na  zasadach  takich  samych  jak  wynajmują  lokale  użytkowe
wszelkie inne podmioty.  Lokal  ten wynajmowany jest  od 10 lat.  W ocenie
sprawy  należy  znamiennym  jest  treść  wyroku  Naczelnego  Sądu
Administracyjnego  z  dnia  7  maja  2014  r.  wydanym  w  sprawie  11  OSK
679/2014  z  którego  wynika,  że  „...  o  prowadzeniu  działalności  radnego z
wykorzystaniem komunalnego mienia gminy można mówić wtedy, gdy radny
korzysta z mienia gminnego na uprzywilejowanych zasadach, wykorzystując
swoją pozycję w gminie. Natomiast w przypadkach korzystania z radnego dla
celów prowadzonej przez niego działalności gospodarczej z mienia gminy na
zasadach  powszechnej  dostępności  do  tego  mienia  lub  na  warunkach
powszechnie ustalonych w odniesieniu do danego typu czynności prawnych
dla wszystkich mieszkańców gminy, nie dochodzi do naruszenia zakazu z art.
24f ust 1 ustawy o samorządzie gminnym.", Po zapoznaniu się ze sprawą,
wyjaśnieniami radnego a także orzeczeniem NSA z 2014 r. w analogicznej
sprawie, w pełni uzasadnionym jest stwierdzenie, że brak jest  podstaw do
stwierdzenia  wygaśnięcia  mandatu radnego Rady Miejskiej  w Pabianicach
Pana Sławomira Szczesio, w związku z niewypełnieniem dyspozycji art. 24f
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ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
Projekt  tej  uchwały  nie  wymaga  opinii  Komisji  Rady,  ponieważ  dotyczy
wewnętrznej organizacji Rady(§ 33 pkt.5 Regulaminu  Rady)

Radna  Zofia  Kriger  –  Kozłowska  w  imieniu  Klubu  Radnych  PO  złożyła
wniosek  o  zasięgnięcie  niezależnej  opinii  prawnej  co  do  możliwości
odwołania radnych Tadeusza Feliksińskiego i Sławomira Szczesio i wycofania
w  dniu  dzisiejszym  dwóch  projektów  uchwał.   Zaprezentowane  projekty
stanowisk  zostały  oparte  o  opinie  prawne  radców  prawnych  Urzędu
Miejskiego  w  Pabianicach,  zlecone  przez  Przewodniczącego,  na  potrzeby
zajęcia stanowiska, zaprezentowanego w piśmie Przewodniczącego z dnia
15 kwietnia 2015r. Radni Klubu PO zapoznali się z opiniami prawnymi oraz
oświadczeniami radnych Feliksińskiego i Szczesio z lutego 2015r.  Analiza
wskazanych dokumentów prowadzi do wniosku, że opinie te są stronnicze i w
zasadzie  powtarzają  argumenty przytoczone w pismach zainteresowanych
radnych.  Opinie  te  rozwijają  wyłącznie  argumenty,  które  przemawiają  na
korzyść  radnych  Szczesio  i  Feliksińskiego,  pomijając   zupełnie  inne
stanowiska i doktryny. Wspominają jedynie, ze linia interpretacyjna organów
orzeczniczych  jest  niejednolita.  Pomijają  jednakże  zupełnie  kwestie  i
argumenty przemawiające za przyjęciem stanowiska, iż radni pełnią mandat
bezprawnie i winni zostać odwołani. Prezentujemy stanowisko, że opinie te
są stronnicze, sporządzane wyłącznie w celu poparcia stanowiska zawartego
w  oświadczeniach  radnych  Szczesio  i  Feliksińskiego.  Taka  praktyka  jest
niedopuszczalna  i  nie  pozwala  na  wypracowanie  właściwego,  popartego
rzetelnymi  argumentami  stanowiska.  Wnosimy  zatem  o  zasięgnięcie
niezależnej  opinii  prawnej,  w  której  zostaną  wyjaśnione  i  omówione
wszechstronnie okoliczności przemawiające za i przeciw podjęciu decyzji o
wygaśnięciu  mandatów  radnych  Feliksińskiego  i  Szczesio.  Jednocześnie
mając na względzie termin do zajęcia stanowiska przez Radę, wyznaczany w
piśmie  Wojewody  proponujemy  zwrócenie  się  do  organu  nadzoru  o
przesunięcie  terminu,  wskazując  jako  przyczynę  konieczność  zgłębienia
problemu i zajęcia rzetelnego, niestronniczego stanowiska.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  powiedział,  że  jest  to  wniosek
formalny. Zapytał, czy jest głos „przeciw” w sprawie złożonego wniosku.

Radna  Bożenna  Kozłowska  w  imieniu  Klubu  Radnych  PiS  złożyła
oświadczenie.  Szanowny  Panie  Prezydencie,  Szanowny  Panie
Przewodniczący,  Szanowni Państwo Radni.  W imieniu Klubu Radnych PiS
oświadczam, iż po raz pierwszy w historii Rady Miejskiej w Pabianicach miał
miejsce  bezprecedensowy  atak  bez  żadnego  uzasadnienia,  bez
merytorycznych przesłanek na największy Klub w Radzie Miejskiej Radnych
Prawa i Sprawiedliwości. Proszę Państwa być może jest to związane z JOW-
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ami  (jednomandatowe okręgi  wyborcze), ponieważ atakując pojedynczych
radnych, jeśli stracą mandat mogą być następne wybory. Pragnę dodać, że w
ciągu ostatnich lat były przypadki w Radzie Miejskiej, gdzie radny faktycznie
prowadził  działalność  gospodarczą  na  majątku  gminy,  ale  wtedy  nie  było
JOW-ów. Proszę Państwa  również byłam sprawdzana, czy przypadkiem nie
można  mi  zabrać  mandatu,  bo  być  może  jestem  jeszcze  ławnikiem,  ale
zrezygnowałam  3  grudnia  2014r.,  więc  się  nie  udało,  podobnie  Pani  K.
Miękina. Szanowni Mieszkańcy Pabianic chciałam powiedzieć, że był to tzw.
atak  anonimowego  Kowalskiego  mieszkającego  w  domu  handlowym  Trzy
Korony  w  Pabianicach  wspieranego  przez  Klub  Radnych  Platformy
Obywatelskiej.  Proszę  Państwa  -  tak  wygląda  polityka  zgody  i  dobrej
współpracy dla miasta w wykonaniu Radnych Klubu Platformy Obywatelskiej.
Dziękuję.

Głosowanie za wnioskiem: za – 6,   przeciw – 11,    wstrzymało się – 0. 
W związku  z  niezgodnością  ilości  radnych  biorących  udział  w  głosowaniu
z podpisami na liście obecności, Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski
przeprowadził reasumpcję głosowania.
Głosowanie: za – 5, przeciw – 12, wstrzymało się – 0. Wniosek został nie
przyjęty.

Głosowanie imienne przeprowadził Wiceprzewodniczący Krzysztof Hile, który
odczytał nazwiska z listy obecności oraz Wiceprzewodniczący Rady Antoni
Hodak, który wpisał wyniki głosowania. (Zał.nr 36)
Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  11,    przeciw  –  0,
wstrzymało  się  –  0.  Nie  brało  udziału  w  głosowaniu  –  9.  Uchwała  Nr
XI/124/15 została podjęta. (Zał.nr 37)

Ad.22.
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  omówił  projekt  uchwały
w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej
w Pabianicach -  Pana Tadeusza Feliksińskiego. (Zał.nr  38)  W dniu  24
marca 2015 r. do Rady Miejskiej w Pabianicach wpłynęło pismo (kierowane
do  wiadomości  Urzędu  Wojewódzkiego,  Starosty  Powiatu  Pabianickiego,
Prezydenta  Miasta  Pabianie  oraz  lokalnych  gazet)  informujące  o  fakcie
naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z wykonywaniem
określonych funkcji i działalności przez radnego Tadeusza Feliksińskiego oraz
o zatajeniu ww. informacji w oświadczeniu majątkowym składanym w związku
z objęciem mandatu radnego. Naruszenie przepisu art. 24f ust. 1 ustawy z
dnia 8 marca 1990 r. polegać miało w ocenie nadawcy, na łączeniu mandatu
radnego z funkcją członka zarządu Pabianickiego Towarzystwa Cyklistów w
Pabianicach,  które  prowadzi  działalność  gospodarczą,  z  wykorzystaniem
mienia gminy. Zgodnie z ww. art. 24f. I. radni nie mogą prowadzić działalności
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gospodarczej  na  własny  rachunek  lub  wspólnie  z  innymi  osobami  z
wykorzystaniem mienia komunalnego gminy, w której radny uzyskał mandat,
a  także  zarządzać  taką  działalnością  lub  być  przedstawicielem  czy
pełnomocnikiem  w  prowadzeniu  takiej  działalności.  Jeżeli  radny  przed
rozpoczęciem wykonywania mandatu prowadził działalność gospodarczą, o
której  mowa  w  ust.  1,  jest  obowiązany  do  zaprzestania  prowadzenia  tej
działalności gospodarczej w ciągu 3 miesięcy od dnia złożenia ślubowania.
Niewypełnienie  obowiązku,  o  którym mowa  w  zdaniu  pierwszym,  stanowi
podstawę do stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego w trybie art.  383
ustawy z dnia 5 stycznia 2011r. — Kodeks Wyborczy. Pomimo faktu, iż ww.
pismo nosiło znamiona anonimu (adres do korespondencji osoby fizycznej w
rzeczywistości jest adresem sklepu wielobranżowego), Przewodniczący Rady
wystąpił do zespołu radców prawnych o opinię w zakresie dalszej procedury,
a także do ww. radnego z prośbą o udzielenie stosownych wyjaśnień . W dniu
3  kwietnia  2015  r.  do  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  wpłynęło  pismo  z
Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego zobowiązujące Przewodniczącego Rady
do złożenia wyjaśnień w sprawie ww. pisma Pana Adama Kowalskiego, które
wpłynęło również do wiadomości Wojewody Łódzkiego. Pismem z dnia 15
kwietnia  2015  r.  Przewodniczący Rady przedłożył  Wojewodzie  Łódzkiemu
wyjaśnienia,  załączając  kopie  całej  zgromadzonej  dokumentacji.
Jednocześnie  kopie  całości  dokumentacji  zostały  przekazane  na  ręce
przewodniczących klubów radnych Rady Miejskiej w Pabianicach. W dniu 5
maja 2015 r. wpłynęło kolejne pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego, z
którego  wynika,  Ze  przesłanie  wyjaśnień  radnych  i  opinii  prawnych  jest
niewystarczające  do  zakończenia  rozpatrywania  ww.  sprawy.  Zdaniem
organu nadzoru sprawa powinna zostać rozpatrzona decyzją całej Rady. Z
wyjaśnień przedłożonych przez radnego w dniu 31.03.2015 r. wynika, że w
oświadczeniu majątkowym nie podał  informacji  o  pełnieniu funkcji  członka
zarządu PTC, gdyż funkcja ta pełniona była społecznie, radny nie otrzymywał
z tego żadnych dochodów. Do wyjaśnień radny załączył kopię potwierdzoną
za zgodność z oryginałem, rezygnacji z funkcji członka zarządu PTC przyjętej
w dniu 27 lutego 2015 r.  przez Prezesa PTC Pana Waldemara Sawosza.
Statut  PTC  nie  przewiduje  konieczności  podejmowania  przez  organy
statutowe PTC żadnych uchwał dla skuteczności takiej rezygnacji. W ocenie
sprawy  dotyczącej  radnego  Feliksińskiego  znaczącym  jest  okoliczność
złożenia rezygnacji z funkcji członka zarządu PTC w dniu 27 lutego 2015 r. a
więc  w  terminie  określonym  w  art.  24h  ust.la  tj.  3  miesięcy  od  objęcia
mandatu, które miało miejsce podczas sesji Rady Miejskiej w Pabianicach w
dniu I grudnia 2014 r., a zatem wątpliwości czy PTC jest podmiotem, który
prowadzi  działalność  gospodarczą  z  wykorzystaniem mienia  gminnego  są
nieistotne.  Zakładając  nawet  fakt,  iż  taka  działalność  ma  miejsce,  należy
stwierdzić, że radny Tadeusz Feliksiński podjął wszystkie niezbędne, prawem
określone działania, w świetle których można z całą pewnością stwierdzić, że
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brak  jest  przesłanek  pozwalających  Radzie  Miejskiej  w  Pabianicach  na
stwierdzenie  wygaśnięcie  jego  mandatu,  a  zatem  podjęcie  uchwały  w
proponowanym brzmieniu jest zasadne.
Projekt  tej  uchwały  nie  wymaga  opinii  Komisji  Rady,  ponieważ  dotyczy
wewnętrznej organizacji Rady (§ 33 pkt.5 Regulaminu  Rady)

Nie było uwag.

Głosowanie imienne przeprowadził Wiceprzewodniczący Krzysztof Hile, który
odczytał nazwiska z listy obecności oraz Wiceprzewodniczący Rady Antoni
Hodak, który wpisał wyniki głosowania. (Zał.nr 39)
Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  11,    przeciw  –  0,
wstrzymało  się  –  0.  Nie  brało  udziału  w  głosowaniu  –  9.  Uchwała  Nr
XI/125/15 została podjęta. (Zał.nr 40)

Ad.23.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  odpowiedział  radnemu  Piotrowi
Różyckiemu w sprawie zamontowania routera wi-fi na MOSiR. Jedną z części
prac  rewitalizacyjnych  Lewityna  jest  odmulenie  stawów.  Wystąpili
z wnioskiem o poprawienie retencji zbiorników, co ma służyć ich odmuleniu.
Na razie została spuszczona woda i wybrano ryby. Proces rewitalizacji będzie
trwał  latami.  Pomysł  wi-fi  na  ośrodku  jest  fajny.  W ramach  rozwoju  tego
terenu jest to dobry pomysł.

Zastępca  Prezydenta  Aleksandra  Jarmakowska  –  Jasiczek  odpowiedziała
radnemu  Krzysztofowi  Rąkowskiemu  w  sprawie  odpłatności  rodziców  za
pobyt z chorym dzieckiem na Oddziałach w naszym Szpitalu. Są  w trakcie
wyjaśniania. Do dnia 22 maja br. PCM ma odpowiedzieć, ile osób korzysta
z łóżek i jaka jest wysokość dochodów za okres od 2013 roku do końca 2014
roku, wówczas będzie można podjąć decyzję.

Zastępca  Prezydenta  Maciej  Łuczak  odpowiedział  radnemu  Jarosławowi
Lesmanowi, że zostaną usunięte gałęzie wzdłuż ul. 15 PP Wilków.

Radny Sławomir Szczesio powiedział, że wszystko można zakwestionować.
Przypomnijmy sobie pierwszy dzień ślubowania. Każdy z radnych mówił rotę
ślubowania, a później „...tak mi dopomóż Bóg”.  Można byłoby zrozumieć, że
są to ludzie miłości i zgody. Tak się jednak nie stało. Paragraf jest znaleźć
łatwo.  Media  napisały,  że  „skłamał,  wyrok  3  lata  więzienia”.   Jeszcze nie
siedzi. Ten artykuł odebrał jako medialny image. Nikt nie pomyślał, że jest
człowiekiem,  który  czuje  i  myśli.  Nikt  nie  powie,  że  przeciwko  adresatom
wytoczył  jakikolwiek  argument.  Koleżanka  Zofia  powiedziała,  że  -  opinia
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niezależna.  Zaprzeczyła  jednej  rzeczy,  przecież  o  niezależną  opinię  Klub
Radnych wystąpił do Wojewody w dniu 20 kwietnia. To kto jest autorytetem.
Otrzymali pismo, w którym zostało napisane, że „odpowiadając na pismo z
dnia  20  kwietnia  2015r.  w  sprawie  naruszenia  zakazu  łączenia  mandatu
radnego  z  prowadzeniem  działalności  gospodarczej  przez  p.Sławomira
Szczesio i Tadeusza Feliksińskiego informuje, że organ nadzorczy prowadzi
postępowanie  wyjaśniające”.  Czy  to  też  jest  kwestionowane.  Jeszcze  nie
otrzymali  ostatecznego werdyktu,  a  już  oceniają,  że będzie  stronniczy,  że
będzie  zależny  od  nacisku.  Po  20  kwietnia  br.  wszystko  obserwował.
Rozpytywano o Jego osobę. Jeżeli odpowiedź Wojewody nie jest autorytetem
i jest jednostronna to przeprasza.  Zapytał, po co, dlaczego, w jakim celu jest
to zamieszanie, a przecież mówili „tak mi dopomóż Bóg”, ale w  zniszczeniu
Szczesia  i  Feliksińskiego  to  jest  cynizm  codzienności  i  kpina  z  własnej
wyznawanej  wartości.  Był  to  genialny  ukryty  plan  utkany  ze  złotej  nici
nienawiści.  Byli  elegancko  i  wytwornie  grzeczni  w  białych  rękawiczkach
nienawiści do osoby.

Radny  Krzysztof  Rąkowski  wyjaśnił,  że  to  nie  Kub  Radnych  PO  stoi  za
kwestią  artykułu  do  gazety.  Wystąpienie  do  Wojewody  miało  na  celu
stwierdzenie,  na  jakim  etapie  jest  postępowanie  celem  przygotowania
procedury. Prosili  tylko o opinię prawną Wojewody, nie podważali  żadnego
stanowiska, chcą mieć gwarancję, bo to nie Rada Miejska jest organem do
rozstrzygania  wszystkich wątpliwości,  taką kompetencję ma Wojewoda.  To
nie  Platforma  Obywatelska  stoi  za  doniesieniami  medialnymi.  Chodzi  o
wyjaśnienie sytuacji. Nie były to żadne próby nacisku.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  powiedział,  że  wszystkie  Kluby
Radnych otrzymały wszystkie dokumenty i wyjaśnienia w sprawie.

Radny Sławomir  Szczesio  powiedział,  że  w swoim wystąpieniu  stwierdził,
że  w  ślad  za  tym  poszedł  medialny  atak.  Pogratulował  talentu
dziennikarskiego.

Ad.24.
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  sprawozdanie
z  przeprowadzonego  audytu  wewnętrznego  w  Miejskim  Ośrodku  Sportu
i Rekreacji w Pabianicach jest do wglądu w Biurze Rady.
Przypomniał  o  tegorocznych  XXXVIII  Dniach  Pabianic,  w  których
przewidziane  są  atrakcje  i  turnieje  sportowe.  Poprosił  o  zgłaszanie
uczestnictwa do Biura Rady w meczach pokazowych samorządowców, które
odbędą się w dniach 13-14 czerwca br. 
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W dniu  12  czerwca  br.  odbędzie  się  uroczysta  sesja  w  Dworze  Kapituły
poświęcona  wręczeniu  odznaczenia  Zasłużony  dla  Miasta  Pabianic  Panu
Zbigniewowi Gajzlerowi.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  od  pewnego
czasu wpływają  do Rady pisma składane przez Pana Zimocha dotyczące
mojej osoby. Pisma te nie tylko naruszają moje dobra osobiste, ale również
zawierają wrażliwe dane osobowe jak np.  informacje o treści  postanowień
sądowych i stanie zdrowia mojego i mojej żony. Pisma nie dotyczącą spraw
Miasta,  Rady Miejskiej,  mandatu radnego ani  też  działań podejmowanych
przeze  mnie  jako  Przewodniczącego  Rady.  Pisma  zawierają  jedynie
pomówienia dotyczące konfliktu i  spraw sprzed wielu lat.  Zgodnie z opinią
prawną mimo,  że jedno z  pism nosi  nazwę skargi,  sprawa nadaje  się  do
rozpatrzenia przez Sąd Powszechny.  Pomimo tego faktu zdecydowałem o
przekazaniu Państwu tej informacji. 

Ad.25.
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  zamknął  obrady  XI  sesji  Rady
Miejskiej w Pabianicach o godz. 13.00

Zał. Nr 41 - Komisja Uchwał i Wniosków

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

       Protokółowała:                                            Obradom przewodniczył:

    Agnieszka Michel                                            Andrzej Żeligowski
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